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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Kik fosztogatják az Egészségbiztosítási Alapot?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánunk benyújtani dr . Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

Engedje meg, hogy örömünket fejezzük ki azért, mert a Gyurcsány-kormányban Ön szerint
sem engedélyezett a bűnpártolás . Örömünket némileg beárnyékolja, hogy feltett kérdéseink
közül a bűnpártolásra vonatkozó volt az egyetlen, amelyre konkrét választ kaptunk .

Sajnos az Ön által tényként közölt állítás (,az 1000 milliárdos gyógyító-megelóző és
gyógyszerkasszából legalább 200 milliárd Ft-ot kilopnak, elpazarolnak") nem filozófiai
kérdés, hanem gyakorlati és büntetőjogi probléma .

Azt állítja, hogy az Ön által meg nem nevezett állampolgárok milliárdos nagyságrenddel
károsítják meg az Egészségbiztosítási Alapot .
Lamperth Mónika belügyminiszter asszony szerint a rendőrségen jelenleg nincs olyan
büntetőeljárás folyamatban, amelynek jogi alapját a gyógyító-megelőző és gyógyszerkassza
sérelmére mintegy 200 milliárd R kárértékben elkövetet lopás képezné . Arról is tájékoztatást
kaptunk, hogy a rendőrség minden, törvény által biztosított eszközzel arra törekszik, hogy az
ilyen és ehhez hasonló bűncselekményeket felderítse, és azok elkövetőivel szemben a
büntetőeljárást lefolytassa .

Miután az Ön válaszából kiderül, hogy a kérdésben már egyeztetett Lamperth Mónikával
(hiszen írásbeli válaszaikban szó szerint azonos mondatok is szerepelnek), arra kérjük Önt,
vegye fel újra a kapcsolatot a belügyminiszter asszonnyal, és tájékoztassa őt a birtokában
lévő, lopással kapcsolatos információkról .

Orsziggyffl6s Hivatala

Irományszám :/,
Érkezett. 2005 MÁRC 10.

Kérdés



Az előbbiek alapján kérdezzük tisztelt Miniszter úrtól :

Mióta van tudomása arról, ho 200 milliárd forintot „kilopnak, elpazarolnak" a gyógyító-
megelőző, illetve a gyógyszerkasszából?

Az Ön által említett 200 milliárd Ft-os összegből mennyi az, amit ellopnak?

Tisztában van-e azzal, hogy az Ön által említett 200 milliárd Ft-os összegnek még a töredéke
is különösen nagyértékre elkövetett lopás bűntettének minősül a Büntető Törvénykönyv
szerint?

Tisztában van-e azzal, hogy Önnek hivatalos személyként feljelentési kötelezettsége van, ha
tudomást szerez egy bűncselekményről?

Újdonságot árulunk-e el Önnek azzal a ténnyel, hogy a Házszabály 91 . § (2) bekezdése szerint
az írásbeli választ igénylő kérdésre a kérdezett 15 napon belül köteles választ adni?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2005 . március 9.

Dr. Frajna Imre
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